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ZDRAVÉ VEJPRNICE: J. PEK 

 

Report ze zastupitelstva obce Vejprnice 5. 9. 2023  
 

Rada (RO), kontrolní (KV) a finanční výbor (FV) (body 4-6) 

- Materiály k radě obce jsme dostali jen za zasedání 13-19 

- RO nechala zpracovat projektovou dokumentaci v hodnotě 114tis. od Svejkovského na 

Novostavbu objektu dětské skupiny pro max. kapacitu 24 dětí. Lokalita Pod Hájíčkem. 

- Studie využitelnosti v okolí Pekelného rybníka Vejprnice za 135tis. Výsledky nejsou ještě 

známé. 

- RO odsouhlasila další milion na rekonstrukci Formanky. 

- Návrh na vyřazení majetku dle likvidační komise (neveřejně) 

- FV obec má nesplacené úvěry v hodnotě 21 milionů.  

- Upozornil jsem, že audit k hospodaření obce odsouhlasený Karpíškovci nemá povinnou 

položku o dokumentech, které byly kontrolovány. Auditor po upozornění tento seznam vytvořil. 

Nicméně v odhlasované verzi chybí neustále. 

- KV doporučil vedení obce, aby 

dodržovalo stanovené zákonné 

lhůty. Radní, starosta a místostarosta 

totiž pravidelně nedopovídají na 

interpelace v zákonné lhůtě 30 dní. 

Naposledy jsem se ptal Váchala na tři 

otázky ohledně předražené vody – 

DOPOSUD MLČÍ!  

 

Různé 

- Zastupitelstvo přispělo opět 50tis. na opravu kostela (bod 8). Opozice navrhovala navýšit 

příspěvek na 60tis. (bod 7 – neprošlo o hlas) 

- Prodaly se dva pozemky ČEZu za účelem vybudování trafaček (bod 10) 

- Směna pozemků s DFH Haus CZ s.r.o. a prodej 214m2 za 425.860Kč (za m2 1990Kč) (bod 11). 

- Apeloval jsem na to, aby bylo po rekonstrukci zdravotního střediska zřízeno parkoviště pro 

pacienty v technickém dvoře, obdobně jako to mají v Tlučné, a to z důvodu nedostatečné 

kapacity. Karpíšek namítal, že ho prý technické služby potřebují. Pak nechápeme, proč 

Karpíškovci prohlasovali úpravu prostranství nad sběrným dvorem za statisíce s tím, že ho budou 

využívat právě technické služby. Dnes se tento prostor, který neměl využití, pronajímá. 

- Kraj podpořil obec třemi dotacemi (bod 9): 

o Nákup knih 20tis. 

o Hasiči 50.7tis. 

o 2 měřiče rychlosti 181tis.  

- Kopřivová doporučila, aby obec věnovala dřevo 

z poražené Lípy na hřišti do umělecké školy. 

Dřevo dle pozdějšího vyjádření obce bylo prý 

vyhnilé :-) viz fotka... 

- Fabry se zeptal místostarostky, jestli obec neuva-

žuje o jiném provozovateli (Holzknecht) tradiční 

poutě, jelikož prý zmlátil dvě Ukrajinky v Plasích. 

Sihelská odpověděla, že o ničem takovém neví.  

- Manželka Karpíška Trylčová požadovala po krajském zastupitelstvu lepší přístup 

k materiálům z rady kraje. Škoda, že podobně nenaléhá na manžela ve Vejprnicích. Starší 

usnesení jsou smazána, novější jsou needitovatelná, zastupitelé nedostávají všechna 

usnesení, chybí informace o činnosti radních a  zcela nedostupné jsou materiály 

k jednotlivým bodům rady...  

 

Přejezd se závorami  

- Karpíšek se v médiích chlubí bezpečnějším přejezdem. Domnívám se, že zachování a vybudo-

vání bezpečného přejezdu je především zásluha několika aktivních občanů, kteří přišli 

protestovat na zastupitelstvo do tělocvičny dne 5.5.2020. Karpíškovci totiž prosazovali zrušení 

přejezdu s tím, že bude doprava svedena pod viadukt u zdravotního střediska. 

 

Aplikace Plznito 

- Vadí nám lhostejnost vedení obce k běžným věcem každodenního života, například: Poškozené 

koše v obci; Nová zastávka, do které prší; Uhnívající dřevěné zábradlí dotýkající se země 

podél cyklostezky; Louže u nádraží na vrcholu schodů, která nejde obejít, Neudržované 

chodníky v lokalitě Cihelny, Po pouti rozbité nové chodníky; Zničené lavičky. 

- V moderních obcích se využívá aplikace, do které problémy nafotíte a odešlete. Vidíte aktuální 

stav řešení. Je to win – win stav pro občany i obec, kteří se společně podílejí na zlepšení svého 

okolí. Toto však ve 

Vejprnicích bohužel 

nefunguje. 

 

VÍTE, ŽE KARPÍŠEK SMAZAL Z WEBU OBCE VŠECHNY USNESENÍ RADY A ZASTUPITELSTVA 

OBCE STARŠÍ JEDNOHO ROKU? VYSVĚTLIL TO TÍM, ŽE NA NĚJ CHODÍ UDÁNÍ ODKAZUJÍCÍ 

PRÁVĚ NA TATO USNESENÍ. POKUD JE VŠAK TAK ČISTÝ, JAK TVRDÍ, TAK BY HO TA USNESENÍ 

MĚLA PŘECI PODPOŘIT. POČKAT..., LEDA ŽE BY TOMU BYLO JINAK ... ;-) 

http://www.pirativejprnice.cz/

